
Zápis z 19. jednání Rady města Kaznějov dne 4.9.2019

Přítomni: dle prezenční listiny
Program:
1. Konkurz na místo ředitele ZŠ
2. Žádost ZŠ praktická Kralovice
3. Právo stavby
4. Mobiliář 

1. Konkurz na místo ředitele/ky Základní školy Kaznějov
- proběhlo 2. jednání konkurzní komise pro výběr ředitele/ky Základní školy Kaznějov; uchazeč
  Mgr. Tomáš Korelus splnil všechny podmínky výběrového řízení a konkurzní komise doporučuje
  radě jeho jmenování do funkce ředitele školy (viz zápis z jednání komise);
rada bere na vědomí zápis z konkurzního řízení a jmenuje Mgr. Tomáše Koreluse na vedoucí 
pracovní místo ředitele Základní školy Kaznějov, okres Plzeň-sever, příspěvková organizace:
pro 4, proti 0, zdržel se 0

2. Žádost Základní školy praktické Kralovice
- ředitelka ZŠ praktické Kralovice požádala o úhradu příspěvku na náklady vzdělávání dvou žáků
  z Kaznějova, kteří navštěvují tuto školu; zřizovatelem školy je město Kralovice; požadovaný 
  příspěvek činí 800,- Kč/měsíc školní docházky a vychází z nákladů spojených se vzděláváním,
  výchovou a péčí hrazených zřizovatelem;
Ing. Brejník – navrhuje uzavřít smlouvu jen na jednoho žáka, který splňuje věkovou hranici 
vzdělávání v běžné základní škole;
rada schvaluje návrh na uzavření smlouvy o příspěvku na náklady vzdělávání jednoho žáka 
s trvalým pobytem v Kaznějově (uvedeného v žádosti) navštěvujícího Základní školu praktickou 
Kralovice po dobu jeho plnění povinné základní školní docházky ve výši 800,- Kč/měsíc školní 
docházky: pro 3, proti 1, zdržel se 0

3. Právo provést stavbu
- bylo požádáno o souhlas s právem stavby uložení optického kabelu na pozemcích p.č. 468/2,
  481/2, 1274/1, 1278/1, 1278/5 a 1278/6, vše v k.ú. Kaznějov, pozemky jsou v majetku města;
  záměr byl zveřejněn;
rada schvaluje právo stavby RVDSL 1937_C_P_KAZN40_KAZN1HR_OK na pozemcích města 
p.č. 468/2, 481/2, 1274/1, 1278/1, 1278/5, 1278/6: pro 4, proti 0, zdržel se 0

4. Kotec pro nalezené psy
- kotec pro nalezené psy v areálu hospodářského dvora je nevyhovující (slunné místo, malý prostor)
  a již delší dobu je uvažováno o jeho přemístění;
- jednou z možností je prostor za budovou Měú, vhodné by bylo zajistit podmínky i pro případné
  umístění dvou psů současně;
rada schvaluje návrh na pořízení nového kotce pro dva psy a jeho umístění za budovu Měú s tím, že
realizace proběhne v závislosti na finančních prostředcích (par.37.45) ještě v letošním roce nebo 
bude zahrnuta do návrhu rozpočtu na příští rok: pro 4, proti 0, zdržel se 0

Zápis vyhotoven 6.9.2019
Zapsala: Eliška Bartásková Mgr. Eva Šimlová

Ověřil:
Ing. Petr Nový…………………………………

Ing. Jaroslav Hep………………………………


